

The Board of Directors of The Canadian Association of Second Language Teachers (CASLT) wishes to inform our members and stakeholder groups that our Executive Director, Nicole Thibault, will assume a new career opportunity in the coming months.

Over the past nine years, Nicole's dedication to the mandate and mission of CASLT has enabled significant growth of our association, exceptional service to our members, and expansion of the CASLT second language network across Canada. Along with our members and partners, we express our deep gratitude to her and wish her well in her future career path.

The Board of Directors has implemented a recruitment strategy that will unfold over the coming weeks. As this process moves forward, information will be updated on the CASLT web site [www.caslt.org](http://www.caslt.org).

Valerie Pike, President

---

Le conseil d'administration de l'Association canadienne des professeurs de langues secondes (ACPLS) tient à informer ses membres et ses groupes d'intervenants que notre directrice générale, Nicole Thibault, assumera une nouvelle possibilité d'avancement dans les mois à venir.

Au cours des neuf dernières années, l'engagement de Nicole envers le mandat et la mission de l'ACPLS a facilité une croissance appréciable de notre association, un service exceptionnel à nos membres et une expansion du réseau en langue seconde de l'ACPLS partout au Canada. Au même titre que nos membres et nos partenaires, nous lui offrons nos sincères remerciements et nos meilleurs souhaits de succès dans son avancement professionnel.

Le conseil d'administration a mis en œuvre une stratégie de recrutement qui se déroulera dans les semaines à venir. À mesure que ce processus va de l'avant, les informations seront mises à jour sur le site Web de l'ACPLS [www.caslt.org](http://www.caslt.org).

Valerie Pike, présidente